
Minnesanteckningar. VästraPark föräldraförening.  
Styrelsemöte 5 april 2016 kl. 18.00  19.30. 
 
 
Inledning 
Ordf öppnade mötet 
Till sekreterare valdes Henrik Svensson 
Till justerade valdes Christina Bergman och Nina Hedström.  
 
Kassarapport 
Marielle redovisade kassarapporten. Det ser bra ut.  
 
Förra mötets protokoll 
Ordf gick igenom förra mötets protokoll. En missuppfattning upptäcktes. Man hade då INTE 
haft något besök från Uganda.  
 
Skola och fritids 
Personal från skola och fritids redogjorde för aktuella aktiviteter 
 
Information från rektor 
Rektor Birgitta Ahlberg informerade 
 
Dialogforum 
Ingela Stigson redogjorde för senaste Dialogforum. Där hade nya bildningschefen Yvonne 
Kjell presenterat sig. Vidare hade skolutredningen diskuterats m.m. 
 
Trafik 
Ordf redogjorde för frågan om stängslet vid järnvägen vid Alfs bilgarage. Föreningen har 
varit engagerad i frågan under lång tid. Vägverket tycks sätta upp och betala stängslet 2017.  
 
Övriga frågor 
Att arrangera en föreläsning diskuterades. 
 
Bättre upphängningsmöjligheter och bättre avdelade platser i kapprummet för åk 3 togs upp. 
Rektor tar med sig frågan.  
 
Mobiltelefoner diskuterades. Inte så stora problem med detta just nu. 
 
Årsmöte sker 18 maj kl. 18.00 på Park. Man anmäler sig dit via vår hemsida: 
www.vastrapark.weebly.com  
 
Avslutning 
Ordf avslutade mötet kl. 19.25. 
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